



COPEAM 18th Conference and 17th General Assembly – Ayia Napa, Cyprus, 12th - 15th May 2011
18^{ème} Conférence et 17^{ème} Assemblée Générale de la COPEAM – Ayia Napa, Chypre, 12 - 15 mai 2011

Dear colleagues, dear friends,

COPEAM and Cyprus Broadcasting Corporation (CyBC) are pleased to invite you to the 18th COPEAM Conference, to be held in Ayia Napa (Cyprus), from 12th to 15th May 2011.

This year, we are organizing a particular edition of this annual gathering, on the occasion of the 15th anniversary of the signature of COPEAM Bylaws.

The main actors of the Mediterranean audiovisual sector will thus have the opportunity to reflect on the theme:

***“A shared Mediterranean audiovisual landscape
New challenges for COPEAM after 15 years of action”.***

On the basis of the concrete results achieved so far, we will look for common responses to the challenges ahead.

Looking forward to meeting you all in Cyprus, we send you our best regards.

Chers collègues, chers amis,

La COPEAM et Cyprus Broadcasting Corporation (CyBC) ont le plaisir de vous inviter à la 18^{ème} Conférence de la COPEAM, qui aura lieu à Ayia Napa (Chypre), du 12 au 15 mai 2011.

Cette année, nous organisons une édition particulière de ce rendez-vous, à l'occasion du 15^{ème} anniversaire de la signature des Statuts de la COPEAM.

Les principaux acteurs du secteur audiovisuel méditerranéen auront ainsi l'opportunité de réfléchir sur le thème :

***« Un paysage audiovisuel de partage en Méditerranée
Nouveaux enjeux pour la COPEAM après 15 ans d'action ».***

A partir des résultats concrets acquis jusqu'à présent, nous rechercherons des réponses communes aux défis qui nous attendent.

Dans l'attente de tous vous rencontrer à Chypre, veuillez agréer nos salutations distinguées.

Themis Themistocleous
Director General
of CyBC

Alessandra Paradisi
Secrétaire Générale
de la COPEAM